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ACTA  

TITULACIÓ: GRAU DE CIÈNCIES CULINÀRIES I GASTRONÒMIQUES 

Assistents: Albert Pérez, David Ciurana (1r), Lali cabrera, Adrià Cugat, laura Graell, Claudia 

Martínez(2n), Adriana Tomás, i marc clua (3r) Ariana Mayral i Roger Massana (4rt)  

Excusen la seva assistència:  

 
DATA: 12/11/18 
HORA: 16.00 
LLOC:  la plaça  
 
ORDRE DEL DIA 
 

 Matrícula  

 inici de curs 

 menció assignatures 

 activitats 

 campus 

 exàmens 
 
TERCER  
 
Es queixen del material de cuina: falten recursos bàscules és carreguen no van bé es cremen 
els fogons fogons deixant d’anar a mitja cocció i no tirant només un túrmix i paelles.  
Per altra banda a nivell de grups no deixar fer canvis perquè queden els grdups 
descompensats, capdet els comenta que de vegades és difícl donat que hi ha estudiants que 
treballen i que costa quadrar-ho tot 
 
Hi ha un problema generalitzat amb el professor Arnau Sánchez quan demanar ajuda per 
potència per part del professor falta d’interès cap a l’alumne exemples “pregunta-li el cap de 
cuina i el rol de l’alumne és una mica estrany en canvi amb el Felipe estan molt contents i molt 
descontents amb l’Arnau, també com a tutor no fa les accions prou bé.  
 
Marc legal: Casanovas costant en excés els exercicis. És molt exigent i a més a més pel valor 
que tenen en quan a pes avaluatiu.  
 
Des del coneixement culinari no són ben bé el que es dóna no entenen el sentit de 
l’assignatura no li veo no utilitat de l’assignatura i a poc assistència si en positiu el big data i les 
aplicacions 
 
Experimentació culinària tot amb molt bé processos de servei també molt bé recursos humans 
normal l’assistència tercer és fluixa 



 
REUNIÓ DELEGATS  GCCG 

Seguiment formació 

 

2 GRAU DE CIÈNCIES CULINÀRIES I GASTRONÒMIQUES . Acta feta per: v. CAPDET 

 

 
Mencio DCIA 3r 
Potser millorar la xerrades molt encarades a l’alta cuina i fer més xerrades de DCIA, Capdet 
comenta que vindran d’Unilever a fer una xerrada. 
El delegat Marc Clua,  comenta com l’any passat que els agradaria que després dels exàmens 
tinguis una setmana per descansar i no comencés el segon semestre de seguida 
 
 
SEGON 
 
ESAB 
Els agraden molt les sortides i són molt enriquidores d’aquí la sortida al Montseny la 
formatgeria els hi agrada molt, molt contents 
Les classes de producte d’origen animal de vegades una mica pesada sé que fan quatre hores 
seguides la primera teòrica després pràctica però entenen que és la millor manera per fer les 
classes seguides i no haver d’anar altres dies 
 
 
CETT 
Els grups de pràctiques tant amb el Sergi Ferrer a la pastisseria com a cuines del món amb el 
Jordi molt bé. 
 
Anglès la Marta molt bé però no penja els powerpoints i demanen que els pengen i és molt 
bona professora 
 
Legislació no tens la informació el professor Montoro no agrada molt no és molt motivador és 
molt pesat li costa molt i paren molt la classe i repeteix una mica amb el professor rafa llorach 
 
Màrqueting avaluació única no poden assistir a classe els apunts que demanen tutoria i apunts 
de companys no penja masses apunts 
 
PRIMER 
Química els que vénen del social l’artística els hi costa molt eh sobretot de la Cristina 
Minguillón molta teoria Guardiola i relat més pensat i millor 
Si tenen dubtes els hi contesta malament Minguillón sembla que no estigui disposada a ajudar 
i buscar més el perfil científic molts canvis dels professors i no avisa’m que ve la per pràctica 
del tema molt bé totes les assignatures molt bé 
 
Història Isabel Lugo de vegades de prepotència amb certes contestes però en general és molt 
bona professora i coneix molt l’assignatura 
 
Oriol Anguera economia amor molt contents amb el professor no és un excel·lent professor 
Economia molt contents 
 
Les pràctiques de primer molt bé els hi agrada molt el tema de dinar molt bé i podrien una 
mica més de temps 
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QUART 
 
Procés creatiu tothom li ha semblat bastant bé el repte són molt xulus han de millorar molt i 
fan pensar molt i de la culminació dels reptesos és una assignatura perfecte molt bones 
participacions de professionals i les pràctiques amb el Felipe i amb el mikel molt bé no només 
et fan la criticar són molt bons professors i també t’ensenyen a pensar 
 
X Gassó, estratègia:  costa una mica parla molt és molt content però ensenya molt ensenya’m 
amb un discurs molt motivacional i hauria de fer potser una mica més estratègia potser que 
sentir més amb el temari en els continguts capdet comenta que parlarà amb ell per la 
preparació de les classes. 
 
Anàlisi sensorial Roser romero del Castillo li costa molt explicar és molt lenta i hi ha poca falta 
d’assistència i es fa molt pesat és una pena perquè en sap molt però hauria d’organitzar 
diferent les classes 
 
Gestió culinària, en general molt bé,  Jordi Masó i Maria José Morera molt bé en general els hi 
agrada molt el que més els hi agrada és l’alvaro arrieta 
 
Grans produccions culinàries Francesc González temari repetir professor molt dolent explicant 
presentacions i textos enormes no és un bon professor sí que em sap molt i posa ganes però 
acadèmicament li falta molta organització millor les visites i xerrades de sortides de quart 
 
Possibilitat de una consigna per deixar les maletes els divendres ho poder pujar les maletes per 
sant sort també perquè marxen i pesen per pujar tres pisos amunt 
 
Comentem el tema de les Orles per fer la foto que se’ls hi enviarà dia i hora i que podran 
escollir els carreguem de l’orla i enviar-los professors que puguin sortir 
 
 
 
 
 


